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				Jesus' tomb is empty

				and so is this URL

				



One of those statements is great news.
 The other is not as exciting.  The empty URL is called a 404, and it simply means that the URL in your browser's address bar doesn't point to anything on our website.


[image: 404]
				

			

		

		

	



	
	
		
			
				
					[image: 敬拜讚美]
					
					
					
					

					
				
			

		


		
			
				
					[image: 聖靈更新]
					
					
						
					

					
				
			

		


		
			
				
					[image: 小組教會]
					
					
						
					

					
				
			

		


		
			
				
					[image: 全地轉化]
					
					
						
					

					
				
			

		

	


	
	
		
				
					關於我們

					成立於2006年初，我們是矽谷母堂第一個在新英格蘭地區的分堂。周愛玲牧師與許力弘牧師積極培訓同工、設立細胞小組、舉行婚姻家庭講座、牧養青少年及兒童教會、並定期舉辦各項靈命進深特會；每年都差派英文短宣隊到臺灣，並曾於非洲、歐洲、東南亞等地短宣。

					在2010年，神以低於市價三分之二的價錢賜給我們一塊10.1英畝土地，其上並有55,000平方呎的商業建築；2014年因會堂不敷使用，我們又拓建能容納七百人的新堂，於2015年十月完工。感謝主保守一切，為神多年來信實的帶領，所行的奇妙大事獻上感恩。

				
	
					About ROLCCIB

					Founded in early 2006, ROLCCIB is the first River of Life church to be established in New England. Pastors Jocelyn and Jeff Shu actively train co-workers, establish cell groups, hold marriage and family classes, lead the youth and children's church, and organize various special conferences throughout the year. Every year the church sends out short-term missions teams to Taiwan. The church has also done mission work in Africa, Europe and Southeast Asia.

					
					In 2010, the Lord blessed ROLCCIB with a 10.1 acre property with a 55,000 square foot commercial office building for less than two-thirds the market price.
					From September 2014 to October 2015, the church underwent renovations for the creation of a new sanctuary that can accommodate up to 700 people.
					All praise and thanksgiving to the Lord, for His faithful guidance in the years to come, and for all the miraculous and wonderful experiences.
					

				


			
				
				
				
				
				
			

		


		
			
				
			

		

	


	
	
	


